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Vragen van het lid Brinkman (PVV)
aan de staatssecretaris van
Binnenlandse Zaken en
Koninkrijksrelaties over het bericht
dat corrupte politici uit Bonaire op
grote schaal grond zouden hebben
verkocht aan Nederlandse
vastgoedmakelaars en
projectontwikkelaars. (Ingezonden
25 september 2009)

1
Kent u het bericht «Vastgoedpenoze
strijkt neer op eiland Bonaire?»1

2
Is het waar dat Nederlandse
vastgoedmakelaars,
projectontwikkelaars en
horecaondernemers in toenemende
mate naar Bonaire zijn toegestroomd
sinds bekend is dat Bonaire
Nederlands grondgebied wordt?

3
Is de breed gedragen mening waar
dat corrupte politici op Bonaire
erfpacht- en domeingrond op een
onwettige wijze hebben verkocht aan
deze Nederlandse zakenlieden?

4
Deelt u de mening dat het gewenst is
om, naast het huidige grootschalig
internationaal witwasonderzoek, in
oktober 2010 bij de werkelijke
integratie van Bonaire in het
Nederlandse staatsbestel een nieuw
onderzoek te doen naar
bovenstaande mogelijke illegale
praktijken?

5
Zo ja, deelt u de mening dat, indien
deze erfpacht- en domeingrond op
een onwettige wijze is verkregen,
deze verkopen moeten worden
ontbonden en dat het grondgebied
door de Nederlandse staat moet
worden geconfisqueerd?

1 NRC Handelsblad, 19 september 2009.
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